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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Ylva Johansson (S)

2015/16:1083 Invandring och en åldrande befolkning 

Statsminister Stefan Löfven har vid flera olika tillfällen hävdat att nyanlända 
kommer att behövas i Sverige eftersom vår befolkning blir allt äldre. Påståendet 
framfördes exempelvis under en presskonferens i Rosenbad i september 2015, 
men också under statsministerns anförande på Nordiska rådets session i 
Reykjavik i oktober 2015. I Expressen den 25 juni 2015 uttalade sig 
statsministern på följande vis: 

"Om inte allt för lång tid har Sverige ett stort problem med demografin. Vi har 
en allt äldre befolkning och vi kommer att bli färre och färre i arbetande ålder 
som ska försörja fler och fler. Vi har en enorm omställning framför oss i den 
offentliga sektorn. Det ska anställas hundratusentals människor. Vi riskerar att 
inte klara det åtagandet därför att vi har fel sammansättning av befolkningen."

Med anledning av vad jag här framfört undrar jag följande:

Instämmer arbetsmarknadsminister Ylva Johansson i statsministerns uttalanden 
om att Sverige behöver invandring för att försörja en åldrande befolkning?

………………………………………

Richard Jomshof (SD)

Överlämnas enligt uppdrag
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